
 

 ســرویس سیاســی - برخی نمایندگان 
مجلــس با جدیت دنبال تفکیــک وزارت راه و 
شهرسازی هستند که آن را به صورت دوفوریت 
بــه هیات رییســه تقدیم کرده و گفته می شــود 
رییس جمهــور و رییس مجلس هم با این طرح 
موافقنــد؛ با این اوصاف جدایی راه از مســکن 
 برای چندمین بار طی پنج ســال گذشته روی میز 

قرار گرفت.
طرح تفکیک وزارت راه و شهرسازی که به 
شکل دوفوریت تقدیم هیات رییسه مجلس شده، 
بنــا به گفته رییس کمیســیون عمران از موافقت 
رییس جمهور و رییس مجلس برخوردار است. 
این طرح البته از سال ۱۳۹۶ توسط مجلس وقت 
دنبال و عمدتا طی ســالهای اخیر مطرح شده اما 

به نتیجه نرسیده است.
موافقان تفکیک حوزه راه از حوزه مسکن با 
اتــکا به این موضوع که به دلیل کثرت معاونت ها 
و زیرمجموعه های وزارت راه و شهرسازی، این 
وزارتخانه از رتق و فتق امور ناتوان است، یکی از 
دلایل نابسامانی و کاهش تولید در بخش مسکن 

را تلفیق این حوزه با بخش راه می دانند.
موضــوع تلفیــق وزارت راه و ترابــری با 
وزارت مســکن از جریان یک استیضاح در سال 
۱۳۸۹ در دولت احمدی نژاد شروع شد؛ زمانی که 
مجلس قصد داشــت حمید بهبهانی را استیضاح 
کنــد و او در مجلس حاضر نشــد. بــه دنبال آن 
مجلس به استیضاح وزیر راه و ترابری وقت رای 

مثبــت داد و رییس دولــت قبل نیز در واکنش به 
این مســاله برای هر دو وزارتخانه راه و ترابری و 
مسکن، یک سرپرست معرفی کرد و به نوعی این 
دو وزارتخانه در هم ادغام شــدند. سپس عنوان 
"وزارت راه و شهرســازی" را به خود گرفت که 

این روند تا کنون هم ادامه دارد.
با آغاز به کار دولت یازدهم، عباس آخوندی 
عهده دار ســمت وزارت راه و شهرســازی شد؛ 
وزارتخانــه ای کــه با رکود مســکن درگیر بود 
و طبیعتا مشــکلات هر دو بخش مســکن و راه 
بــه یکدیگر گره خورد. البتــه تمرکز وزارتخانه 
بــر روی طرح هــای حوزه هوایــی و راه باعث 

دلخوری فعالان بخش مسکن شد.
با این که گفته می شود بعضی افراد در دولت 
قبلی به طور جد خروج از رکود بخش مسکن را 
به عنوان بخش پیشرو و اشتغال زا دنبال می کردند 
و به همین دلیل موافق بحث انتزاع بودند، جدایی 
پیکــره راه از مســکن مخالفانــی هم داشــت؛ 
مخالفانــی که معتقد بودند به دلیل نگاه جزیره ای 
در دو حوزه راه و مســکن که قبلا وجود داشت، 
خطــوط جاده ای و ریلی بعضــا ده ها کیلومتر با 
شهر فاصله داشــتند که در این دوره آن رویکرد 

اصلاح شده است.
بــه تازگی طــرح تفکیــک وزارت راه و 
شهرسازی مجددا روی میز بهارستان نشینان قرار 
گرفته است؛ این بار به صورت دوفوریت و البته 
بنا به گفته رییس کمیســیون عمران، با موافقت 

رییس جمهور و رییس مجلس. قرار اســت پس 
از پایان تعطیلات مجلس به این موضوع پرداخته 

شود.
محمدرضــا رضایــی کوچــی ـ رییــس 
کمیســیون عمران مجلس با اعلام این خبر گفته 
اســت: حوزه های متعدد و سنگینی شامل حمل 
و نقل هوایی، زمینی، ریلی، دریایی و مســکن با 
وزارت راه و شهرسازی درگیر هستند. با تفکیک 
وزارت راه و شهرسازی به دو وزارتخانه مسکن 
و راه طبیعی اســت که می توانیم هم حوزه حمل 
و نقل و هم حوزه مسکن را بهتر مدیریت کنیم.

وی تاکیــد کرد: طرح تقدیم هیات رییســه 
شده و انشــاءالله بعد از تعطیلات مجلس اعلام 
وصول می شود. ضمن اینکه یک مکاتبه خدمت 
رییس جمهور کردیم که نظر مثبت خود را اعلام 
کند تا طرح شــامل اصل هفتاد و پنجی نشــود. 
 مــا باید به زودی شــاهد تفکیک این وزارتخانه 

باشیم.
رضایــی کوچی گفت: طــرح دو فوریتی 
اســت؛ زیرا مقام معظم رهبری هم درخصوص 
موضــوع مســکن گلایه داشــتند و باید هرچه 

سریعتر موضوع مسکن سر و سامان بگیرد.
علاوه بــر مجلس، برخــی فعالان صنعت 
ســاختمان و بازار مســکن نیز با جدایی مسکن 
از راه موافــق هســتند. فرشــید پورحاجــت ـ 
عضو هیــات مدیره کانون انبوه ســازان در این 
خصوص به ایســنا گفته اســت: تجربه ۱۰ سال 
گذشــته نشــان می دهد که پس از ادغام وزارت 
مســکن و شهرســازی با وزارت راه و ترابری، 
مســکن توســط وزارت راه و شهرسازی مورد 
حمایــت کامل و همه جانبه قرار نگرفته و کمبود 
 میلیونی مسکن در کشور نیز گواه بر این موضوع 

است.
مصطفی قلی خســروی ـ رییــس اتحادیه 
مشــاوران املاک نیز سال گذشــته که موضوع 
تفکیک وزارت راه و شهرسازی  مطرح شد، این 
طرح را به نفع مردم و بازار مســکن دانســت و 
گفت: تلفیق دو حوزه مســکن و راه که از حدود 
یک دهه قبل انجام شد هیچ کمکی به تعادل بازار 
مســکن نکرد و موجب شد تا این حوزه در سایه 

بخش حمل و نقل قرار گیرد.
 خوشــحالم که مجلس یازدهم به مســاله 
انتزاع وزارت راه و شهرسازی ورود کرده است.

جدایی مسکن از راه با قید دوفوریت!

7 سیاسی

رییس کمیسیون عمران مجلس:

برخی از اعضای کابینه دولت اجازه 
تولید مسکن را نمی دهند

سرویس سیاسی- محمدرضا رضایی کوچی 
دربــاره بیانــات اخیر رهبری نســبت به وضعیت 
بازار مســکن و افزایش سرســام آور قیمت ها در 
ایــن بازار، اظهار داشــت: بیانــات رهبری در باره 
وضعیت مســکن بســیار دقیق و کارشناســی بود 
و مشــکلات مردم در حوزه مســکن یک واقعیت 
اســت. علی رغم اینکه قانون جهش تولید مسکن 
)ســاخت ۴ میلیون مســکن در ۴ سال( در مجلس 
به تصویب رسیده و یک قانون کاملی برای تقویت 
تولید مســکن و رفع مشکلات این حوزه است اما 
 عوامل زیادی دخیل هســتند که این قانون به اجرا 

نرسد.
وی بــا بیان مهمترین اجــزای دولت اعتقادی 
به ساخت مســکن و اهمیت موضوع ندارند، ادامه 
داد: وزارت اقتصاد، بانک مرکزی و ســازمان برنامه 
و بودجه با وجود اینکه نقش بسیار پررنگی در رفع 
مشکلات حوزه مسکن و اجرای قانون جهش تولید 
مسکن دارند اما نشان دادند که اراده ای برای تحقق 

این قانون نداشته و ندارند .
رییس کمیســیون عمران مجلــس گفت: از 
جملــه وظایفی که در قانون جهش تولید مســکن 
تعریــف شــده، همراهی بانک هــا در اجرای این 
قانون اســت و باید ٢۰ درصد تســهیلات بانک ها 
به بخش مســکن اختصاص داده شــود. از سوی 
دیگــر مهمترین موضــوع این قانــون واگذاری 
اراضــی دولت برای ســاخت ۴ میلیون مســکن 
 بوده اســت که هر دو ایــن موضوعات تحقق پیدا

 نکرد.
رضایی کوچی افزود: همچنین در قانون بودجه 
منابعی برای اجرای پروژه تولید مســکن پیش بینی 
کرده ایم از جمله اینکه باید تمام درآمدهای مالیاتی 
بخش مسکن به برای تولید مسکن مصرف شود اما 
سازمان برنامه و بودجه جلوی تخصیص این منابع 
پیش بینی شــده به بخش مســکن را گرفته است.  
همچنیــن با اینکه در قانون آمــده باید از ۴۰ هزار 
میلیارد تومان از ۵۰ هزار میلیارد تومان خط اعتباری 
مســکن مهر به اجرای پروژه جهش تولید مســکن 
اختصــاص پیدا کند اما به ایــن وظیفه قانونی هم 

عمل نکردند.
وی بــا تاکید بر اینکه اراده جدی برای افزایش 
تولید مسکن در دولت وجود ندارد، افزود: علی رغم 
اینکه رییس جمهوری قول ساخت ۴ میلیون مسکن 

را بــه مردم داده اما برخــی از وزرا و اعضای کابینه 
از اجرای این وعده رییس دولت امتناع می کنند.

رضایــی کوچی بــا بیان اینکــه وزارت راه و 
شهرســازی هم شرایط آشــفته ای را دارد، گفت: 
در معاونت هــای وزارت راه و شهرســازی موازی 
کاری انجــام می شــود و خود دســتگاه های زیر 
مجموعــه وزارت راه و شهرســازی بــا یکدیگر 
همکاری ندارند، از این رو پیشنهاد تشکیل قرارگاه 
 مســکن را داده ایم که کار با یــک فرماندهی پیش 

برود.
رییس کمیســیون عمران مجلــس ادامه داد: 
درحالی کــه وزارت راه و شهرســازی باید نقش 
راهبری و تســهیل کننده در بحث تولید مسکن را 
ایفا کند اما حد ایــن وزارتخانه تا پیمانکاری تنزل 
پیدا کرده و ایرادات حدی به عملکرد وزارت راه و 

شهرسازی وارد است.
وی بــا تاکیــد براینکه کنترل قیمت مســکن 

راهی جــز افزایش تولید مســکن نــدارد، اظهار 
داشــت: به طور قطــع عمده ترین دلیــل افزایش 
قیمت مســکن کاهش عرضه اســت و اگر همین 
روال تولید مســکن ادامه پیدا کند، مسکن گران تر 
هم می شــود از این رو بایــد اراده جدی در دولت 
 بــرای تحقق وعده رییس جمهوری وجود داشــته 

باشد. 
رضایی کوچــی از موافقت رییس جمهوری 
بــا تفکیــک وزارت راه و شهرســازی خبر داد و 
گفــت: با توجه به اینکه وزارت راه و شهرســازی 
دســتگاه اجرایی بزرگ و طویلی اســت و مسکن 
زیر ســایه حمــل و نقل گم شــده، تفکیک بخش 
مســکن از راه به طــور جدی مطرح شــده و هم 
رییــس جمهــوری و هم رییس مجلــس موافقت 
خــود را از تفکیــک ایــن دو را اعــلام کردند و 
 احیای وزارت مســکن به زودی به صحن مجلس 

می رود.

رییس کمیسیون عمران مجلس اعلام کرد: با توجه به اینکه وزارت راه و شهرسازی دستگاه اجرایی بزرگ و طویلی است و مسکن زیر سایه حمل و نقل 
گم شده، تفکیک بخش مسکن از راه به طور جدی مطرح شده و هم رییس جمهوری و هم رییس مجلس موافقت خود را از تفکیک این دو را اعلام کردند و 

احیای وزارت مسکن به زودی به صحن مجلس می رود.

 سرویس سیاسی - نماینده مردم 
اهواز در مجلس شورای اسلامی تاکید 
کرد: خواسته و مطالبه جدی مردم کنترل 
قیمــت ها و جلوگیــری از افزایش بی 

رویه قیمت ها در بازار است.
سیدکریم حسینی بیان کرد: دولت 
ســیزدهم و کارنامه یکساله آن را در دو 
سطح می توان ارزیابی کرد که در سطح 
اول مواردی اســت که موفقیت دولت 
سیزدهم را در آن دیده ایم. وی در ادامه 
تصریح کرد: در مســائل داخلی بحث 
مبارزه با فســاد و جلوگیری از تاثیر افرادی که مخل اقتصاد کشــور هستند به 
ویژه در گلوگاه ها را داشتیم و همچنین بحث مبارزه و مقابله با بیماری کرونا 
و همگانی شــدن تزریق واکسیناســیون که موفقیت دولت را در این بخش 
هم شــاهد بودیم. همچنین در مســائل خارجی موضوع کشورداری و رابطه 
با کشــورهای همســایه که شعار دولت و به ویژه آقای رئیسی بود محقق شد 
و پیشــرفت خوبی را در ارتباط با کشورهای منطقه و حتی کشورهایی که به 
شــکلی سفارتخانه های آنها تعطیل شــده یا روابط به تیرگی گراییده بود را 

داشتیم که ترمیم این روابط را در سیاست خارجی شاهد بودیم.
عضو کمیســیون اجتماعی مجلس یازدهم با بیان اینکه دولت سیزدهم 
در بحث مهم و محوری گفت و گوهای پرونده هسته ای هم پیشرفت خوبی 
داشــت و هم اینکــه موفقیت های خوبی را در این گفت و گوها مشــاهده 
کردیم، اظهار کرد: در دولت سیزدهم تفاوت در گفت وگوهای فعلی با گفت 
وگوهای دولت ســابق را هم شاهد بودیم که با عزت پیش رفت و ان شاءالله 

مراحل نهایی را نیز بگذراند.
حســینی در رابطه با ســطح دوم ارزیابی کارنامه یکساله دولت و نقاط 
ضعف آن عنوان کرد: در این ســطح از ارزیابی دولت موضوع مدیران میانی 
و بدنه مدیریتی دولت مطرح است. در سطوح بالا مانند وزرا و سازمان های 
کشــوری تغییرات خوبی صورت گرفت ولی متاسفانه در بدنه مدیریتی و به 
ویژه استان ها  تحولی که باید ایجاد شود صورت نگرفت، لذا هماهنگ شدن 
مســئولین اســتانی و بدنه مدیریتی دولت با کلیت دولت را ضعیف دیدیم و 

نمی شود نمره خوبی در این رابطه به دولت داد.
وی خاطرنشــان کرد: به هر حال شخص آقای رئیسی و وزرای مربوطه 
در یک ســال گذشــته به همه استان ها ســفر کردند که این سفرهای استانی 
مصوباتی داشــت، اما متاســفانه آنطور که باید با توجه به آهنگ این حرکت 
مدیران دولتی را خوب ارزیابی نمی کنیم و نیاز است که تجدید نظر در این 
رابطه صورت گیرد و ضروری اســت از عملکرد مدیران یک ســال گذشته 

ارزیابی صورت گیرد.  
نماینــده مردم اهواز در مجلس یازدهــم در رابطه با عملکرد دولت در 
بخش معیشتی و کنترل قیمت ها، اظهار کرد: در این بخش بعد از بحث توزیع 
عادلانــه یارانه ها و هدایت ارز ۴٢۰۰ بــه حلقه آخر فرایند انتظاراتی وجود 
داشت که متاسفانه آنطور که باید و شاید قیمت ها کنترل نشد و سایر کالاهایی 
که مشــمول ارز ۴٢۰۰ نمی شــدند هم افزایش قیمت داشتند. گرچه اعتقاد 
داریم که افزایش قیمت ها به ویژه در بخش مواد غذایی افزایش قیمت جهانی 
است و با توجه به مشکلاتی که در منطقه و کل جهان ایجاد شد افزایش قیمت 

ها را داشتیم، ولی کنترلی که باید صورت می گرفت انجام نشد.
حســینی تاکید کرد: خواســته و مطالبه جدی مردم کنترل قیمت ها و 

جلوگیری از افزایش بی رویه قیمت ها در بازار است.

 ســرویس سیاســی - عضــو 
کمیسیون کشــاورزی مجلس از طرح 
ســوال از وزیر کشــاورزی و تحقیق و 
تفحص از تعاون روســتایی در پرونده 
واردات نهاده ها توســط شــرکت آریو 

تجارت سهیل خبر داد.
علیرضا عباســی نماینــده کرج و 
عضو کمیســون کشــاورزی مجلس 
شــورای اسلامی در پاســخ به سوالی 
درباره »آخرین وضعیت رســیدگی به 
پرونده آریو تجارت ســهیل و نظارت 
کمیســیون کشاورزی بر این مســاله و اینکه آیا تاکنون وزیر یا معاونان وزیر 
برای گزارش به کمیسیون آمده اند یا خیر«، گفت: پس از اینکه سیاست اصلاح 
نحوه پرداخت ارز ترجیحی اصلاح شد، قیمت نهاده ها در داخل کشور تحت 
تاثیر این سیاست افزایش پیدا کرد. به همین علت در وزارتخانه یک برنامه ای 
داشتند که فرآیند واردات نهاده ها را از آن حالت انحصاری که وجود داشت، 
خارج کنند. در واقع نیت مسئولان این امر نیت خوبی بود اما آنچه که در عمل 

اتفاق افتاد و مشاهده کردیم با آن نیتی که داشتند خیلی هم خوانی نداشت.
وی ادامه داد: علت اینکه معتقدم هم خوانی میان نیت و آنچه که در عمل 
اتفاق افتاد وجود نداشت این است که در این مسیر مجموعه ای را متولی این 
کار کردند که تا قبل از این هیچ سابقه ای در واردات نهاده نداشته است. آن هم 
در یک مقیاس بالا، مثلا یک موقعی می گوییم یک مجموعه ای ۱۰ هزار تن، 
۵۰ هزار تن یا ۱۰۰ هزار تن نهاده وارد کرده و تجربه اش را دارد و ســازوکار 
این اتفاق را می شناســد خب این یک حرف دیگری اســت اما مجموعه ای 
هیچ تجربه ای ندارد و شما می آیید کار را به آن محول می کنید آن هم در حد 

واردات ۵۰۰ هزار تن نهاده.
عضو کمیســیون کشاورزی مجلس خاطرنشان کرد: نتیجه این می شود 
که مردم رفتند در بازارگاه برای نهاده ثبت سفارش کردند، پولش را پرداخت 
کردنــد و ٢ ماه هیچ نهاده ای تحویــل نگرفتند، این کل موضوعی بود که در 
رابطه با آریو تجارت ســهیل وجود دشــت. وزارت جهاد کشاورزی در این 
زمینه توجیهاتی داشت ولی این توجیهات اصلا پذیرفتنی نبود بالاخره مردم 
مبلغی را واریز کردند، ٢-۳ ماه گذشته و گرمی نهاده اینجا وارد نشده است.
وی ادامه داد: ما در این زمینه دعوت به حضور در کمیســیون کردیم که 
آمدنــد و توضیحاتی دادند ولی توضیحات برای ما قابل قبول نبود. مجموعه 
بازرسی و دستگاه های دیگر دارند این مساله را پیگیری می کنند، آن ها هم تا 

آنجایی که بنده اطلاع دارم از این توضیحات قانع نشدند.
نماینده مردم کرج در مجلس تصریح کرد: در نتیجه این کار یک کار ایراد 
داری بود و ما هم به این رسیدیم که این کار ایراد داشت. درست است که شاید 
با نیتی بود که ما هم می گوییم نیت خوبی بود اما محقق نشــد در هر صورت 
ایــراد وجود داشــته و در آینده اگر می خواهد چنین اتفاقی برای شکســتن 
انحصار رقم بخورد، باید کار اصولی پیش برود نه اینکه شما دوباره یکی دیگر 
را بیاورید و تخلف دیگری انجام شود. به این علت که هنوز کار انجام نشده 

و آن نهاده هایی که باید می آمده و به دست مردم می رسیده، نرسیده است.
عباســی در پاسخ به این ســوال که تصمیمی بر طرح سوال یا تحقیق و 
تفحص در این مســاله اتخاذ شده اســت یا خیر؟، عنوان کرد: از وزیر طرح 
سوال کردیم در این زمینه و همینطور تحقیق و تفحص نیز از مجموعه تعاون 
روستایی و مجموعه پشتیبانی امور دام مطرح شده است و در هر دو قسمت 

این کار دارد پیش می رود.

حسینی نماینده مجلس:

کنترل قیمت ها مطالبه جدی مردم است

عباسی عضو کمیسیون کشاورزی مجلس ؛

توضیحات ارائه شده به کمیسیون قابل 
قبول نبود

موفق نبوده

۵۰ هزارمیلیاردتومان رانت

اختلالات روانی 

نامه گلایه آمیز تاج 

شفاعت مدیر 

رشوه ۱۰۰سکه ای 

برنامه دست خط 

بهترین های آسیا 

درحال از بین رفتن است

در سنگر خانواده 

حقابه ما را نمی دهد

روزنامه جمهوری اسلامی نوشت:با عبور از هفته دولت امسال، دولت 
ســیزدهم یکسالگی فعالیت خود را پشت سر گذاشته، ولی هنوز مشکلات 
اقتصادی مردم را حل نکرده اســت. طبیعتاً این دولت اگر بخواهد مردم را 
از فشــار های اقتصادی برهاند، باید از سیاســت هایی که بر مردم فشار وارد 
می کند فاصله بگیرد و اســباب بهبود وضعیت معیشت مردم را فراهم کند؛ 
چیزی که تاکنون در این یکســال، آمار و واقعیت های اقتصادی آنرا نشــان 

نداده است.

مصطفی هاشمی طبا نوشــت:می گویند بازار نیاز به ۵۰۰ هزار اتومبیل 
دارد تا قیمت ها متعادل شــود. اولا معلوم نیســت این برآورد بر چه پایه ای 
است؟ ثانیا مگر امکان واردات ۵۰۰ هزار خودرو وجود دارد. ثالثا می گویند 
می خواهیم ۵۰ هزار دستگاه خودرو وارد کنیم. آیا اگر بر فرض این خودرو ها 
با قیمت متوســط ۱۰، ٢۰ هزار دلار وارد شــود و به قیمت ارز نیمایی بدون 
گمرک و سود بازرگانی به قیمت ۵۰۰ میلیون تومان وارد بازار شود، قیمت ها 
می شــکند؟ یقین بدانید مشــغول فراهم کردن یک رانــت ۵۰ هزار میلیارد 

تومانی در بازار خودرو خواهیم بود.

ســردار محمد حسین سپهر فرمانده قرارگاه عملیاتی ستاد ملی مقابله 
با کرونای کشــور گفت :بیماری کرونا یک بیماری تهدید گر، خطر آفرین 
و تهدید زیســتی پر هزینه اســت که جهان در حال مقابله با آن است. همه 
گیری کرونا جهان را در عرصه های مختلف وارد بحران کرد، در کشورمان 
یک روز تعطیلی بازار معادل خســارت ۳۰ هزار میلیارد تومانی در کشــور 
بوده اســت. ما دوران پسا کرونا نداریم و این بیماری وجود دارد. در پایش 
از ۱۰۰ هزار بیمار کرونایی حدود ۴۹ درصد دارای اختلالات روانی بودند. 

در جامعه ما بالای ۸۰ درصد افراد دچار اختلالات روانی شده اند.

نامه سرگشــاده و گلایه آمیز به رییس صداوسیما اولین حرکت مهدی 
تاج در ســمت رییس جدید فدراســیون فوتبال اســت. در متن پیام مهدی 
تاج، به پیمان جبلی، رییس صدا و ســیما به نکاتی عجیب اشــاره شــده از 
جمله دســتور شورای سیاستگذاری ورزش صداوســیما به همه شبکه ها 
درخصــوص حمله به او. تاج ضمن بی ثــر خواندن این تحرکات از جبلی 

خواسته باتوجه به در پیش بودن جام جهانی همه کنار هم باشند.

زارع پــور وزیر ارتباطات از ملاقات بــا رئیس قوه قضاییه برای حل 
مشــکل مدیــر دیوار خبر داد. او گفت: اخیرا به دیــدار آقای اژه ای رفتم تا 
شفاعت مدیران یکی از پلتفرم ها که با مشکل قضایی مواجه شده و حکمش 
برای اجرای احکام رفته است، حل شود. امیدوارم خبر خوش آن را تا یکی 
دو روز آینده بشــنویم. با اینکه اســمی از این شخص برده نشد، اما احتمالا 
منظور زارع پور، »اشکان آرمندهی« مدیرعامل دیوار بوده که چندی پیش به 
حبس محکوم شده بود. اشکان آرمندهی در دو سال گذشته درگیر پرونده ای 
بــوده که گروهی کاربر با عنواین جعلی و آگهی های پوششــی تخلفاتی را 

انجام داده اند که مدیرعامل این پلتفرم را، دچار مشکلاتی کرده است.

دادســتان مرکز گلســتان اعلام کرد: یکی از مدیران شهری گرگان به 
اتهام دریافت رشــوه دستگیر شد. این فرد که یکی از مدیران شهری گرگان 
است هنگام دریافت رشوه در خانه اش دستگیر شد و فعلا بازداشت است. 
این مدیر قرار بود در ازای دریافت ۱۰۰سکه طلا، مسئله یک پرونده که در 

بخش حقوقی این دستگاه، مشکل داشت، برطرف کند.

محمد حسین رنجبران نوشت : اراده تصمیم سازان کنونی رسانه ملی 
بر خالی کردن آنتن تلویزیون از هرآنچه پســندیده نمی شمارند، قرار گرفته 
و »دستخط« هم بی نصیب از این اقدام نمانده است. محمد حسین رنجبران، 
تهیه کننده و مجری اصول گرای تلویزیون برای تعطیلی برنامه دست خط در 

پستی اینستاگرامی از مدیران صدا و سیما گلایه کرد.

منوچهر منطقی معاون صنایع حمل و نقل وزارت صمت در پاســخ به 
این ســوال که آیا توانمندی فناورانه و هایتک خودرو در کشور وجود دارد 
یا خیر تصریح کرد: این توانمندی در کشور وجود دارد، اما به خوبی از آن 
اســتفاده نکرده ایم. معمولا در خودروســازی نیاز به نیرو های تحصیلکرده 
داریم که از نظر تربیت نیرو های مهندس جایگاه چهارم را دارا هستیم. وی 
افزود: در حوزه خودروسازی طراحی محصول را در داخل انجام می دهیم 
و در این راستا دو مرکز خیلی قوی در طراحی محصول داریم که نمی گویم 

معادل بهترین های اروپا است، اما معادل بهترین های آسیا است.

علیــزاده گفت: رفتار طرف آمریکایی اخیرا یک مقدار متفاوت از قبل 
شــده اســت در نتیجه با توجه به یادداشــت اخیر آمریکا ممکن است که 
دسترسی به توافق زمان ببرد. علی علیزاده، نماینده  مجلس و  عضو کمیسیون 
امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس، در رابطه با آخرین وضعیت و تحلیل 
از مذاکــرات احیای برجام میان ایران و طرف های عضو برجام، گفت: بعد 
از اینکه پیشــنهاد اروپا که به نظر می رســید آمریکا هم آن را پذیرفته بود را 
بــه ایــران ارائه کردند، ایران هم با توجه به اینکه به دنبال توافق بود، با ٢-۳ 
شــرط جزئی آن را پذیرفت و آماده توافق شــد. وی ادامــه داد: در نتیجه 
انتظار می رفت که آمریکا هم این ٢-۳ شــرط را لحاظ کند و دسترســی به 
توافق بســیار نزدیک به نظر می رســید. حتی برخی معتقد بودند که آقای 
 امیرعبداللهیان چمدان خود را بســته و آماده ســفر به منظور امضاء توافق 

است.

محمدهادی ایمانیه، استاندار فارس گفت:برای اجرای فرمایشات رهبر 
معظم انقلاب پیگیری های لازم در این زمینه انجام شــده و درصدد هستیم 
که بانوان متاهل که کارمند ادارات اســتان هستند بتوانند ساعت ۱٢ به منزل 

بروند و در سنگر خانواده، به جامعه خدمت کنند.

اعظمی، سخنگوی کمیسیون کشاورزی مجلس گفت : »وزیر نیرو به 
همراه رییس کمیته آب کمیســیون کشاورزی به افغانستان سفری داشتند، 
ولی نتیجه ملموســی نداشته اســت و ما باید از اهرم فشار بیشتری استفاده 
کنیم. آن ها هم دنبال امتیازات سیاسی و اقتصادی بیشتری از کشور ما هستند. 
چندان که اشرف غنی اعلام کرد "نفت در مقابل آب و اب در مقابل نفت"؛ 
بنابراین ما با توجه به موقعیتی که داریم، باید فشــار بیشتری بیاوریم که این 

مهم به دولت و وزارت امور خارجه برمی گردد.«

اخبار ویژه ...

 در قانون بودجه منابعی برای اجرای پروژه تولید مســکن پیش بینی کرده ایم 
از جمله اینکه باید تمام درآمدهای مالیاتی بخش مســکن به برای تولید مسکن 
مصرف شود اما سازمان برنامه و بودجه جلوی تخصیص این منابع پیش بینی 
شده به بخش مسکن را گرفته است.  همچنین با اینکه در قانون آمده باید از ۴٠ هزار 
میلیارد تومان از ۵٠ هزار میلیارد تومان خط اعتباری مسکن مهر به اجرای پروژه 
جهش تولید مسکن اختصاص پیدا کند اما به این وظیفه قانونی هم عمل نکردند.
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